

From: Bruxelles I noreply@myschoolmanagement.com
Subject: secondary school update for the next two weeks EEB1
Date: 2020. November 12. 8:48
To: kathryn.mathe@yahoo.com

BI



This message was sent by Mr. Olivier HAZAN. Use ucc-assistant-deputy-director-secondary-cycle@eursc.eu to reply to this email.

Chers parents, chers élèves,

La reprise des cours in situ aura lieu le 16 Novembre 2020 à EEB1 selon un système de rotation permettant d'avoir les S7 in situ tout le temps et les autres niveaux alternativement in situ et en ligne. Le nombre d'élèves total sur place avoisinera les 50% chaque jour, comme annoncé par les quatre directeurs et directrice des écoles européennes de Bruxelles.

La cantine ne fonctionnera pas (selon les directives de l'état hôte), mais le réfectoire et la salle de sport attenante (un service de surveillance supplémentaire sera alloué pour celle-ci) seront disponibles en P6 et P7 pour les élèves afin qu'ils puissent se restaurer avec leur propre repas. Aucun service de fourniture de nourriture ne sera actif à EEB1 et les cafétérias seront fermées aux heures de repas. Aucune forme de restauration ne sera admise en dehors du bâtiment Van Houtte et de la cour extérieure (selon les directives de l'état hôte).

Nous attirons votre attention sur le fait qu'il serait bien avisé d'apporter une bouteille que vous pourrez remplir aux nombreux points d'eau disponibles sur notre campus.

Les professeurs dispenseront leurs cours alternativement in situ et en ligne selon le planning fourni en pièce jointe, pour les deux semaines à venir.

Les conseillers de niveau vont vous envoyer les planning des examens de décembre.

Dear parents and students

In situ lessons are due back on Monday 16th November 2020 at EEB1. The rotation system will be implemented whereby S7 shall be at school full-time and the other secondary levels alternatively in situ and online. The total numbers of students on site will be close to 50% each day, as previously announced by the Directors of the four European schools.

The canteen will not operate (according to the host state's regulation), but it may be used for students in P6 and P7 to bring their own lunch along with the gym beside (an extra supervision service will be allocated for this one). There will be no food service at EEB1, and the cafeterias will be closed during lunch time. Eating and drinking is only allowed in Van Houtte and outside in the courtyard (according to the host state's regulation).

We think it's advisable to bring a bottle that you can refill at the many water points available on our campus.

The teachers will teach their courses alternately in situ and online according to the schedule provided in the attachment, for the next two weeks.

The advisors are going to send you the exam plannings of December.

Olivier Hazan et Susanne Kunster

Assistant Deputy Director et Deputy Director

Secondary School

EEB1

File(s):

[Rotation 1611 au 2711.docx](#)